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Zoals net besproken lijkt het balletje te zijn blijven liggen in de vrijdagmiddagdrukte. Extra testcapaciteit uit Dubai en

voorbereiden persco en kamerbrieven waren dan ook geen kleine dingetjes gistermiddag :-)

@minvws.n

@minvws.nl];eae —

We spraken af dat jij nu een mail stuurt aan [EXELHieronder een voorzet.

Beste 5.1.2e

Eerder heeft één van jouw mensen van één van mijn mensen het signaal ontvangen dat het op eigen initiatief inkopen van

testen voor de politie om voor hen voorrang te regelen geen bezwaar zou zijn. Nadere beschouwing leert dat we hier iets te snel

zijn gegaan, excuses daarvoor. Ik moet dit rechtzetten, en wel om de volgende redenen:

Inhoudelijk zit er in de doar jullie voorgestane aanpak een element dat strijdig is met geldende RIVM-richtlijnen: testen van

personen zonder klachten en hen bij een negatieve uitslag ontslaan uit quarantaineplicht wordt niet ondersteund door de

richtlijnen en het BCO-protocol. Daarmee zou dit aspect afwijken van landelijke beleid, wat zeker wanneer het gaat om de politie
geen wenselijk beeld geeft.

Politiek: er is een kabinetsbesluit geweest dat het regelen van voorrang aan doelgroepen is voorbehouden aan leraren en

zorgmedewerkers. Daarmee werd nadrukkelijk de streep getrokken richting andere (publieke en private) beroepsgroepen. Dan

past het niet dat zonder kabinetsbesluit een nieuwe groep wordt toegevoegd. Al regelt die het voor zichzelf en niet via de GGD

teststraten, het doet een beroep op dezelfde laboratoriumcapaciteit die zij gebruiken

Communicatief: GGD’en zijn momenteel erg verontwaardigd dat albs waarmee zij ook werken testcapaciteit commercieel

aanbieden terwijl die ook voor hen bruikbaar is. VWS kreeg deze week van de GGD het dringende verzoek om commerciéle labs

op te roepen hun capaciteit ter beschikking te stellen voor de ppublieke teststraten. Wij gaan hier komende week werk van

maken. Dan wordt het een moeilijk verhaal als voor de politie hierop een uitzondering wordt gemaakt.

We rekenen op jullie begrip hiervoor. Mocht hierover nader gesprek nodig zijn staan we daar natuurlijk voor open. Het lijkt mij

verstandig geen stappen te zetten zonder dat hier ook op politiek niveau geschakeld.
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